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Abstract (en)
The device (52) has a board cleat (72) including a thickness, and an upper surface providing a reception zone for receiving a shoe retaining element
and an inner surface. A flat longitudinal stiffener is located below the board cleat and including a thickness that is lesser than the thickness of the
cleat. The retaining element slides over rear and front rails (28, 29) of the cleat. The stiffener includes a flat portion which is sandwiched between
the cleat and the upper surface, where the flat portion is parallel to the upper surface. An independent claim is also included for a method for
manufacturing a sliding board.

Abstract (fr)
Dispositif d'interface entre un élément de retenue (2, 3) d'une chaussure et une planche de glisse (1) comportant : une cale de rehausse (7, 71,
72) ayant une épaisseur E1 et ayant une surface supérieure présentant au moins une zone de réception pour recevoir ledit élément de retenue
et une surface inférieure; un raidisseur longitudinal (6, 61, 62) plan ayant une épaisseur E2 inférieure à l'épaisseur E1 de ladite cale de rehausse
et placée sous cette dernière. Ladite cale de rehausse (7, 71, 72) comprend deux rails (28, 29) parallèles sur lesquels peuvent coulisser ledit
élément de retenue d'une chaussure. Ledit raidisseur longitudinal (6, 61, 62) comprend une première portion plane qui s'intercale entre ladite cale
de rehausse (7, 71, 72) et la surface supérieure de la planche de glisse (1) et en ce que ladite portion plane est parallèle à ladite surface supérieure
de la planche de glisse.
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